
Styremøte Akershus Skikrets
ons 31 august 2022, 17:30 - 20:30

Idrettens hus Strømmen

Deltakere
Styremedlemmer
Erik Solberg, Fred Solvik, Martin Synstad Andersen, Anita Holsve Olsen, Erlend Munkeby, Ole Jonny Gigernes, Hege Moltzau

Fraværende: David Støre, Dag Helland-Hansen, Ådne Midtlin, Bjørn Araldsen

Ansatte
Thor Gjelsvik, Ingunn Fossmellem

Møteprotokoll

1. GODKJENNE PROTOKOLLEN FRA STYREMØTE 31.05.2022.

Vedtak: Protokollen fra styremøte 31.05.2022 godkjennes

 Protokoll_Styremøte - Skitinget i Molde_310522.pdf

Beslutning
Erik Solberg

2. REFERATSAKER

Hopp/kombinert
NC renn hopp i Midtstua.
Sommer-NM i kombinert i forbindelse med Toppidrettsveka.
Det har vært aktiviteter i Midtstulia i hele sommer.
Kollenhoppuka 08-12.08.2022

Alpint
Kretstreningene er i gang i Snø.
Det jobbet godt med lag for de som er ferdig på Skigymnas.
Planlegging av høstmøte (Teams)

Freeski
Første komitemøte etter ferien er i neste uke.  Hovedsak blir å få flere til å arrangere lokale renn.

Langrenn
3 medlemmer i LK har gått av i løpet av sommeren. Torill Kalfoss og Steinar Hagen er nye.  Det jobbes med å få
på plass en ny ungdomsrepr.
Første komitemøte etter ferien vil bli i løpet av 14. dager. 
Team Elon Oslofjord er godt i gang.

Orientering
Alle

3. REGNSKAP 2022

Vedtak: Regnskap pr. 15.08.2022 tas til etterretning. 

 IRK Avdelingsrapport med budsjett 300822.pdf

Orientering
Thor Gjelsvik

4. NSF TING 2022

Litt kaotisk valg av president. ASK støttet Tove Moe Dyrhaug. 
En del av forslagene fra kretsene var ikke godt nok gjennomarbeidet.

Orientering
Alle

5. HANDLINGSPLAN AKERSHUS SKIKRETS

Diskutere hvordan arbeidet med handlingsplan for ASK 2021-24 skal organiseres. 
Tiltak vi kan gjøre som vil bedre rekruttering i klubbene.

Diskusjon
Erik Solberg

Gjelsvik,Thor

29.09.2022 14.17.00



Vedtak:  Det gjøres en gjennomgang av handlingsplanen på neste styremøte 28.09.2022. Handlingsplanen
blir hovedsak på dette møte.

 Strategidokument 2021-2024_Vedtatt versjon_210818.pdf
 Utkast handlingsplan 1512.pdf

6. SKIKLUBBUTVIKLER

Vår nye skiklubbutvikler Ingunn Fossmellum deltok på styremøte.
Det ble drøftet strategi og struktur rundt jobben som skiklubbutvikler.

Markedsføring av er viktig, det må opprettes en Instagram konto.

Tiltak som kom opp på møte:

Besøk hos klubbene.  Se på klubbsamarbeid.

Samling for kurslærere i alle grener.
Deltakelse på komitemøter og høstmøter.
Sommeraktiviteter i 2023 på tvers av gren.

Vedtak: Komiteene lager liste over de klubbene som det er viktigst å ta kontakt med først.  Sendes til
Ingunn så fort som mulig.

Diskusjon
Erik Solberg

7. EVENTUELT

7.1. Idrett og bærekraft

Erik har meldt seg på «Idrett og bærekraft» et studie på Norges idrettshøgskole. FNs 17 bærekraftmål blir en sak både
for klubber og kretser.

Orientering
Erik Solberg

7.2. Besøk av skipresidenten

Skipresident Tove Moe Dyrhaug ønsker å komme på et styremøte.   Vi ser på aktuelt tidspunkt på neste styremøte.

Diskusjon
Erik Solberg

7.3. Administrativ bistand og søknad om støtte til jenteinitiativet i Akershus Skikrets

Teamet Girl Power søker ASK om administrativ støtte til å føre regnskap og 35 000 kroner i økonomisk støtte for å få
gjennomført de aktivitetene de ønsker og mener skal til for å nå sine mål. 

Vedtak: Team Girl Power tilbys at regnskapet føres av kretsen og at det legges inn som et prosjekt under
alpinkomiteen.  Teamet støttes med kr. 35 000.-.  (kr. 10 000.- omdisponeres i budsjettet til AK og kr. 25 000.-
tas av posten utøverutvikling i budsjettet til hovedkassa.

 Administrativ bistand til jenteinitiativet i Akershus Skikrets.pdf
 PP TEAM GirlPowerAlpint oppdatert Aug 2022 SØKNAD KRETS.pdf
 TeamGirlPower Budsjett Regnskap Aug 2022 KRETS (ENDELIG) .pdf

Beslutning
Thor Gjelsvik

Gjelsvik,Thor

29.09.2022 14.17.00


